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	        	Klauzula informacyjna

		        ×
	      	

	      	
	        	Drogi użytkowniku,

	        	po zapoznaniu się z niniejszą informacją, poprzez zamknięcie tego okna lub kliknięcie przycisku „Przejdź do serwisu” zgadzasz się na to, aby Twoje dane osobowe były przetwarzane w taki sposób, jak zostało to opisane w naszej Polityce prywatności. Dlatego prosimy, zanim przejdziesz do serwisu, zapoznaj się z tymi informacjami i dokonaj świadomego wyboru. Możesz ten wybór odłożyć na później klikając „Przypomnij później”.

	        	Przeczytaj pełną treść klauzuli
Poniższa Polityka Prywatności opisuje kwestie związane z korzystaniem z portalu https://jawor24h.pl wraz z subdomenami: http://nieruchomosci.jawor24h.pl, http://liga.jawor24h.pl.


 


Dane osobowe


Podstawą prawną sporządzenia poniższej informacji jest Rozporządzenie Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (tzw. „RODO”), a zwłaszcza artykuł 13 RODO.


	Administratorem Państwa danych osobowych, po zarejestrowaniu w serwisie lub komentowaniu materiałów jako osoba niezarejestrowana jest DJAmedia Sp. z o.o. z siedzibą w Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane przez Administratora tylko wtedy, gdy Pan/Pani poda je nam dobrowolnie i wyłącznie w poniższych celach:



	zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	prowadzenia korespondencji za pomocą adresów e-mail, z których korzysta Administrator (np. kontakt@jawor24h.pl, reklama@jawor24h.pl i innych) – w zakresie bieżącego kontaktu, udzielania odpowiedzi na zapytania w tym w sprawie pomocy technicznej. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy, względnie realizacja usługi (art. 6 ust. 1 lit. b RODO) i/lub zgoda na przetwarzanie danych osobowych na potrzeby kontaktu i korespondencji (podstawa prawna: art. 6 ust. 1 lit a RODO);
	świadczenia usługi newslettera i wysyłki informacji handlowych drogą elektroniczną - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest zgoda (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	marketingowym Administratora - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – marketing własnych produktów i usług (art. 6 ust. 1 lit. f RODO);
	rozpatrzenia reklamacji, dochodzenia i obrony w razie zaistnienia wzajemnych roszczeń. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – (art. 6 ust. 1 lit. f RODO).



	Podane dane osobowe nie będą udostępniane innym podmiotom, poza tymi, którzy posiadają odpowiednią podstawę prawną.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane i przechowywane przez okres, który Administrator podaje każdorazowo przy pozyskiwaniu danych, a przypadku braku podania tego okresu - przez okres niezbędny dla wykonania umowy, realizacji usługi albo zamówienia, a po tym okresie dla celów i przez czas oraz w zakresie wymaganym przez przepisy prawa lub dla zabezpieczenia ewentualnych roszczeń. Jeżeli podstawą przetwarzania tych danych jest zgoda – wówczas dane nie będą przechowywane po wycofaniu tej zgody, poza przypadkami szczególnymi wskazanymi w RODO. Administrator może bowiem przechowywać dane przez dłuższy okres gdy wynika to obowiązku nałożonego na Administratora.
	Posiada Pan/Pani prawo dostępu do treści swoich danych i ich sprostowania, usunięcia, ograniczenia przetwarzania, prawo do przenoszenia danych, prawo do cofnięcia zgody w dowolnym momencie bez wpływu na zgodność z prawem przetwarzania, którego dokonano na podstawie zgody przed jej cofnięciem.
	Ma Pan/Pani prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego - Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, gdy uzna Pan/Pani, iż przetwarzanie danych osobowych Pana/Pani dotyczących narusza przepisy ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 r.
	Podanie przez Pana/Panią danych osobowych jest dobrowolne, ale niezbędne w celu zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Jest Pan/Pani zobowiązana do ich podania, a konsekwencją niepodania danych osobowych będzie niezawarcie umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie.
	Podane dane osobowe będą przetwarzane na podstawie art. 6 ust. 1 pkt a) i zgodnie z treścią ogólnego rozporządzenia o ochronie danych.
	Administrator serwisu dołożył należytej staranności w celu odpowiedniego zabezpieczenia przekazanych danych osobowych, a w szczególności przed ich udostępnieniem osobom nieupoważnionym.
	Dane osobowe są przetwarzane z uwzględnieniem zasady: rozliczalności, adekwatności oraz rzetelności.
	W każdej chwili istnieje możliwość odwołania zgody na przesyłanie informacji handlowej. Po odwołaniu zgody na przesyłanie informacji handlowej nie otrzymacie Państwo Newslettera.
	Istnieje możliwość wniesienia sprzeciwu na przetwarzanie danych osobowych w celach marketingowych Administratora.



 


Pliki Cookies


	Dla Państwa wygody strona jawor24h.pl, zwana dalej portalem, używa plików cookies i podobnych technologii m.in. po to, by dostosować serwis do potrzeb użytkowników i w celach statystycznych. Pliki Cookies to niewielkie pliki tekstowe wysyłane przez serwis internetowy, który odwiedza internauta, do urządzenia internauty.
	Cookies używają też serwisy, do których się odwołujemy pokazując np. multimedia. W przeglądarce internetowej można zmienić ustawienia dotyczące Cookies. Brak zmiany tych ustawień oznacza akceptację dla stosowanych tu Cookies.
	Portal stosuje Cookies wydajnościowe, czyli służące do zbierania informacji o sposobie korzystania ze strony, by lepiej działała, oraz funkcjonalne, czyli pozwalające „pamiętać” o ustawieniach użytkownika (np. język, rozmiar czcionki).
	Portal jawor24h.pl wykorzystuje poniższe pliki Cookies:
		PHPSESSID – plik cookie utrzymujący identyfikator bieżącej sesji pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_j24h_cookie – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o wykorzystywaniu plików cookies.
	_j24h_regulamin – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o zaktualizowanym Regulaminie.
	_j24h_app – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o aplikacji na urządzenia mobilne.
	_j24h_chat – plik cookie sprawdzający wyświetlenie powitania na czacie.
	_j24h_leave – plik cookie sprawdzający wyświetlenie różnych powiadomień na czacie.
	_j24h_ulg, _j24h_upw – pliki cookie utrzymujące status logowania Użytkownika pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_ga, _gid, _gat – pliki cookie generowane przez Google Analytics.


	
	Poziom ochrony przed Cookies ustawia się w każdej przeglądarce, aż do całkowitego blokowania plików Cookies. Zwiększa to poziom bezpieczeństwa i ochrony danych, ale może także uniemożliwiać niektóre funkcje, np. zalogowanie się na konto pocztowe.
	Jak zmienia się ustawienia w najbardziej popularnych wyszukiwarkach:



	Google Chrome



Należy kliknąć na menu (w prawym górnym rogu), zakładka Ustawienia > Pokaż ustawienia zaawansowane. W sekcji „Prywatność” trzeba kliknąć przycisk Ustawienia treści. W sekcji „Pliki cookie” można zmienić następujące ustawienia plików Cookie:


	Usuwanie plików Cookie,
	Domyślne blokowanie plików Cookie,
	Domyślne zezwalanie na pliki Cookie,
	Domyślne zachowywanie plików Cookie i danych stron do zamknięcia przeglądarki
	Określanie wyjątków dla plików Cookie z konkretnych witryn lub domen



	Internet Explorer 6.0 i 7.0



Z menu przeglądarki (prawy górny róg): Narzędzia > Opcje Internetowe > Prywatność, przycisk Witryny. Suwakiem ustawiamy poziom, zmianę zatwierdzamy przyciskiem OK.


	Mozilla Firefox



Z menu przeglądarki: Narzędzia > Opcje > Prywatność. Uaktywnić pole Program Firefox: „będzie używał ustawień użytkownika”. O ciasteczkach (cookies) decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Akceptuj ciasteczka.


	Opera



Z menu przeglądarki: Narzędzie > Preferencje > Zaawansowane. O ciasteczkach decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Ciasteczka.


	Safari



W menu rozwijanym Safari trzeba wybrać Preferencje i kliknąć ikonę Bezpieczeństwo.

W tym miejscu wybiera się poziom bezpieczeństwa w obszarze „Akceptuj pliki cookie”.
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Reklama

    


    


    


    


	    

	

        

    
        
            	Strona główna
	Najnowsze
	Samorząd i polityka


        

    






    
        
                            
                                        
                        Wsłuchują się w głos mieszkańców

                        Dziś radni i członkowie stowarzyszenia Porozumienie Prawicy zorganizowali przy ul. Grunwaldzkiej akcję zbierania propozycji do budżetu Gminy Jawor na 2017 r.
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            Sobota, 17 września 2016 o 23:50
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Jawor Gmina Jawor Porozumienie Prawicy propozycje budżetowe budżet gminy budżet Jawora Jacek Wieczorek Dorota Domińska-Werbel Andrzej Madej Krzysztof Kowalczyk 

            
                        
                            Ważny komentarz

                            
                                
                                
                                    Marcin•18 września 2016 o 17:09
                                    Bardzo podoba mi się to co robi radny Kowalczyk. To prawdziwy samorządowiec. Dużo pracuje społecznie…
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                    Wyszli przy tym z założenia, że przy konstruowaniu budżetu miejskiego liczy się przede wszystkim głos mieszkańców, ich potrzeby i problemy z jakimi przychodzi im się  na co dzień zmagać. Radni usłyszeli wiele ciekawych i cennych sugestii.


- Propozycje mieszkańców powinny być swego rodzaju drogowskazem dla nas radnych i podpowiedzią dla decydentów w zakresie bieżących potrzeb i oczekiwań, szczególnie w momencie, gdy konstruowany jest budżet i zbierane są do niego propozycje - mówi prezes Porozumienia Prawicy Jacek Wieczorek.


A sugestii było wiele, bo zgłoszono łącznie 163 propozycji (część z nich się powielała), a dotyczyły one zarówno tych dużych inwestycji, jak i spraw nie mających takiego znacznego wydźwięku finansowego, ale wpływających na poprawę estetyki, bezpieczeństwa oraz funkcjonowania miasta i jego jednostek.


Propozycje, które najczęściej powtarzały się w wypowiedziach mieszkańców staną się wnioskiem do zadań priorytetowych, jakie w pierwszej kolejności zostaną przez Stowarzyszenie Porozumienie Prawicy zgłoszone do budżetu na 2017 r.


- Bez wątpienia takim zadaniem będzie BUDOWA LUB MODERNIZACJA BASENU OTWARTEGO w Parku Miejskim. Mieszkańcy zwracali uwagę także na potrzebę budowy bezpiecznych i nowoczesnych PLACÓW ZABAW dla dzieci wraz z ogrodzeniem, w tym na Os. Słowiańskim, Os. Przyrzeczu, Osiedlu Zacisze i  obok Polo Marketu. Wiele głosów dotyczyło MODERNIZCJI KAMIENIC zarówno tych znajdujących się bezpośrednio w rynku, jak i tych nieco oddalonych od centrum (np. ul. Limanowskiego, ul. Kolejowa, itd.) - zauważa Dorota Domińska-Werbel, wieloletni członek Porozumienia Prawicy i miejska radna w poprzedniej kadencji.


- Miłym akcentem były ciepłe słowa i docenienie wykonanej kilka lat temu pracy w zakresie rewitalizacji nawierzchni ryku i ulic do niego dochodzących. Jednak jak przyznają mieszkańcy nie wolno nam na tym poprzestać - przyznaje radny Andrzej Madej.


Sporo uwagi poświęcono poprawie NAWIERZCHNI ULIC I CHODNIKÓW, które wymagają pilnej interwencji (ul. Wieniawskiego, ul. Chopina, ul. Piastowska, ul. Wrocławska, ul. Kuziennicza), z eliminacją wysokich krawężników. W tym temacie pojawiały się także głosy braku wystarczającej liczby MIEJSC PARKINGOWYCH i to zarówno w centrum miasta, jak i na jego obrzeżach (osiedla). Radni i członkowie Porozumienia Prawicy będąc aktywnymi uczestnikami dyskusji kilkukrotnie tor prowadzonych rozmów kierowali na te zadania, które w przyszłości wpłynęłyby np. na obniżenie kosztów życia jak np. konieczność modernizacji awaryjnej sieci wodociągowej, co ma wpływ na ostateczną cenę dostarczanej wody i odbioru ścieków.


Radny Krzysztof Kowalczyk w swoich rozmowach z mieszkańcami kilkukrotnie zwracał uwagę na potrzebę wsparcia ze strony miasta i instytucji otoczenia biznesu dla lokalnych małych i średnich przedsiębiorstw oraz stwarzanie coraz to lepszych warunków do inwestowania. Jako specjalista ds. pozyskiwania środków zewnętrznych aktywnie odpowiadał na pytania w zakresie aplikowana o fundusze unijne, które odciążałyby budżet gminy. W ten sposób środki, które wracałyby do budżetu mogłyby być skierowane na wsparcie organizacji pozarządowych oraz realizację wspomnianych wcześniej postulatów.


Inicjatorzy akcji dziękują wszystkim mieszkańcom za aktywny udział, swobodne wypowiedzi, które dowodzą, że w mieście i jego mieszkańcach drzemie ogromna energia i chęć do działania.


Organizatorzy dzisiejszej akcji podkreślają, że w dalszym ciągu propozycje można przesyłać także drogą e-mailową na adres porozumienie.jawor@wp.pl wraz z krótkim uzasadnieniem sugerowanych zadań do dnia 26.09.2016 r. Zostaną one pogrupowane i przedstawione pod obrady Rady Miejskiej oraz przekazane na ręce Burmistrza Miasta Jawora celem ich ujęcia w przyszłorocznym budżecie.


Jak zapowiadają członkowie Porozumienia Prawicy, akcja zbierania wniosków do budżetu od mieszkańców z pewnością zostanie jeszcze powtórzona na obszarze Jawora pod koniec września br. 
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    suwa•28 września 2016 o 21:48

    ja mam problem z ZLK z p. Ewą Grajek, ludzie piszą a radni i bera nic z tym nie robią.
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    Oj dzieje się w ZLK, oj dzieje!!!
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    obserwatorze miejski masz rację, sam się zastanawiam po co to wszystko? Ja jednak  nie odpuszczam temat, to wykształcenie p. Ewy Grajek bardzo mnie ciekawi.Ma ona bardzo ważne stanowisko.Kogo masz na myśli pisząc o niezastąpionym fachowcu z ZLK.
Szkoda mi p. Sudoł. Była w sumie lepsza od p. Ewy Grajek.
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    obserwator miejski•26 września 2016 o 07:51

    Pani Ewa Grajek nie musi chyba mieć odpowiedniego wykształcenia, bo ma zatrudnionego zastępce (zastępczynię, która też chyba startowała w konkursie na dyrektora). Zastawiające jest więc, tylko po co było go organizować. Poza tym przecież w ZLK był jeszcze jeden niezastąpiony fachowiec, obecny kierownik referatu w Urzędzie Miejskim. Po co te dodatkowe koszty?

    
    3
    Lubię to: 3
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Pani Ewa Grajek nie musi chyba mieć odpowiedniego wykształcenia, bo ma zatrudnionego zastępce (zastępczynię, która też chyba startowała w konkursie na dyrektora). Zastawiające jest więc, tylko po co było go organizować. Poza tym przecież w ZLK był jeszcze jeden niezastąpiony fachowiec, obecny kierownik referatu w Urzędzie Miejskim. Po co te dodatkowe koszty?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    Bartek•25 września 2016 o 23:10

    Też chciałbym wiedzieć jakie ma wykształcenie p. Ewa Grajek. Jest dyr. ZLK  ludzie się skarżą.na nią. 
Radni są wybrani po to by pomagać wyborcą. Jeśli o tym zapomnieli to im przypominamy.Jak ktoś idzie do radnego ze skargą to musi mu pomóc, taka jego rola
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    TT•22 września 2016 o 08:28

    Podoba mi się hasło z parasola: Praca dla Jaworzan. Celnie uderza w obecnego burmistrza, który jak widać preferuje mieszkańców powiatu świdnickiego.
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    SŁOWOTT•25 września 2016 o 21:38

    "Czy jeszcze ktoś pamięta czasy, kiedy powiedzenie komuś, że kłamie było śmiertelną obrazą? Kłamca, jeżeli mu udowodniono kłamstwo, zostawał z plamą na honorze. Pamiętacie honor? Zobowiązywał, oznaczał, że można było komuś zawierzyć na słowo. Słowo. Powinno mieć znaczenie, nie rzuca się słów na wiatr, wyważa się słowa, ponieważ raz wypowiedziane, zostają przyklejone do człowieka, niewykluczone na zawsze."
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    O co ci chodzi z tym cytatem wklejanym w 100 różnych miejsc. Nie masz nic lepszego do roboty niż takie spamowanie?
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    Cyrk Hehe•21 września 2016 o 14:53

    Podobno akcja miała na celu wpierania burmistrza Emiliana Berę. :D :D :D :D :D
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    Tak to jest jak człowiek czyta niesprawdzone rzeczy i wieży w garbate anioły. Z tego co ja wiem to akcja miała przymusić w końcu burmistrza do działania, bo ten marazm w Jaworze wpędzi nas z powrotem w XX wiek zamiast myśleć o przyszłości. A jakie będą tego efekty? zobaczymy
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    TT dobrze mówisz, burmistrz tylko preferuje strzegom, świdnicę. Tylko nie jawor
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    Bera nie sprowadził energii do Jawora
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    Alicja•21 września 2016 o 07:00

    OOOOO! miałam przyjemność porozmawiać kiedyś z Panią Dyrektor MOPS w Jaworze, zero empatii a co do osądzania ludzi to jest perfekcyjna-bo najlepiej osądzać czyjeś życie
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    Ale to AU zatrudnił tę panią, czyż nie???
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    A co to ping-pong? Przecież większość dyrektorów obecny burmistrz wymienił. Za tych których pozostawił na stanowisku również bierze pełną odpowiedzialność.
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    cichy obserwator•20 września 2016 o 23:45

    Anna - za czasów P.P. wykonano mnóstwo inwestycji, wystarczy tylko zerknąć do archiwalnych danych. Natomiast przez dwa lata tej kadencji nie widać nawet jednej większej inwestycji, no chyba, że skwerek obok Polo Marketu. A to, że Mercedesa ściągnął burmistrz Bera to chyba jakieś żarty.
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    to grube żarty-zagraniczny inwestor tego pokroju rozmowy prowadzi na poziomie rządowym, nie samorządowym, bo oczekuje czegoś znacznie większego niż jakieś tam zwolnienie z lokalnego podatku
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    Hhahahaha, weź mnie nie rozszmieszaj bo mi się zajady porobią. Co Ty za opowiadasz haha
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    Widelec•20 września 2016 o 23:44

    Nie macie pojęcia o kompetencjach radnych i burmistrza? Dyrektora zatrudnienia i zwalnia burmistrz a nie radny! Jesteś odważny to złóż skargę na dyrektora a nie wysługuj się radnymi.
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    Niedawno radny Detyna złożył skargę na burmistrza-zresztą uzasadnioną, i jak zagłosowała większość radnych z kręgu KW Emiliana Bery RAZEM?
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    łyżeczka•20 września 2016 o 21:07

    Nie lepiej jest w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w ostatnim czasie Ośrodek nawiedza nawiedzony klient, który obraża wszystkich  pracowników i innych klientów, niczym Orzeł na polowaniu. Pracownice Socjalne są obrażane -ale Ochrony nie ma i nie będzie. 
Co do Dyrekcji w MOPS no cóż wcale nie jest lepiej niż w ZLK po prostu "Ręce Opadają"
Dobra atmosfera pracy topnieje jak lodowce, życzliwość ze strony przełożonych znika jak lasy deszczowe, pracownicy zaczynają się zmieniać jak skarpetki po jednym dniu, płace są tak wysokie, że wszyscy walą głowami w ściany dlatego budynek taki odrapany i tynk się sypie. No nic wkrótce i tak wszystko będzie widoczne w TV bo ktoś już nie wytrzymał i napisał.
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    A czy czasami obecny burmistrz nie zatrudnił nadnaczelnika odpowiedzialnego za inwestycje i remonty gminnych budynków?
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    Masz rację słyszałem, że zatrudnił  burmistrz takiego . Ale on nic nie robi. A Ewa Grajek jakie ma wykształcenie, że jest dyrektorem. jestem po prostu ciekaw
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    czyżby ktoś maiła chrapkę na ten stołek?
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    Nie pisz bzdur i nie siej zamętu.
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    Masz rację Izo ja też mialam nie mały kłopot z dyr ZLK  Ewą Grajek.A radni nic z tym nie robią. Nawet byłam u jednego na skardze i co... i nic
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    Tu nie masz racji skarżą się i podają argumenty. Nikt ich nie chce słuchać. A przecież p. dyr. ZLK  Ewa Grajek podlega p. Burmistrzowi. Radni też mogą zadziałać dla dobra nas mieszkańców. Moim zdaniem , jak ktoś chce , to usłyszy co ludzie mówią.
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    ciakaweIza•25 września 2016 o 22:59

    Jakie wykształcenie ma p.Ewa Grajek, że zarządza gminną jednostką, gminnym zasobem mieszkaniowym i wspólnotami mieszkaniowymi?
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    Jak do tej pory nie udało mi się dowiedzieć,  Słyszałem, że ZLK nie może zarządzać wspólnotami mieszkaniowymi, bo podlega urzędowi miasta i jest konflikt interesów. Czytałem o tym na forum.Już p. Sudoł musiała wyprowadzać wspólnoty z ZLK. Tak słyszałem
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    Iza•20 września 2016 o 17:34

    Szanowni Radni z PP prosimy o reakcję jeśli chodzi o dyrektora żł p. Ewę Grajek. Ludzie się na nią skarżą i nie ma reakcji.
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    Za czasów PP było lepiej w ZLK?HA, Ha
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    Być może dlatego, że ludzie się skarżą nie podając argumentów i to na forum portalu internetowego ;)
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    Małgorzata•20 września 2016 o 17:31

    Dlaczego wszyscy milczą kiedy chodzi o Ewę G. Ja też mam do niej zastrzeżenia.Może jednak  KTOŚ się tym zajmie.
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    anna•20 września 2016 o 15:42

    byłam i widziałam.No cóż , tak właśnie wyglądają miny tych którzy po 12 latach rządzenia stracili koryto.Powinni to oglądnąć ci którzy teraz sprawują władze , ku przestrodze.
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    do Anny - Jakie koryto??????Nie bądź smieszna Anno!
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    Asiaanna•20 września 2016 o 19:37

    Czy tam byłaś? wątpie. Z tego co ja wiem to ludzie podchodzili do calej sprawy  bardzo życzliwie bo i z drugiej sluchacze byli pozytywnie nastawieni. A określenie koryto jest wysoce nieeleganckie i nietrafione.
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    RWanna•20 września 2016 o 18:26

    Kowalczyk po raz pierwszy startował na radnego i się dostał, Wieczorek był radnym i jest nadal. Jedynie Pani Werbel nie uzyskała mandatu. Tak więc teksty o straconym korycie, to raczej ich się nie tyczą.
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    Marek, nie znam Annyanna•20 września 2016 o 16:21

    jaka Anna? z chęcią możemy porozmawiać przy kawie zamiast obrażać ludzi na forum. Przykre jak łatwo rzuca się oszczerstwa, oskarżenia, pytanie na czyje zlecenie? po co?
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    Bogdan•19 września 2016 o 21:05

    Andrzej masz rację. Czekam na reakcję Radnych.
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    Andrzej•19 września 2016 o 20:44

    A ja mam zastrzeżenia do pracy dyr. Ewy Grajek z ZLK ,Może Radni tym tematem się zajmą ?.
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    uuuAndrzej•19 września 2016 o 22:28

    A można dokładniej? Co gdzie kiedy dlaczego
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    Wiara•19 września 2016 o 20:27

    Może PP wyzwoli tą energię, którą wyzwolić miał Emilian Bera ?.
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    Koniu•19 września 2016 o 19:51

    Ja się nie dziwię, niech to będzie jakaś przeciwwaga dla obecnej sytuacji. Liczę że coś dobrego z tego wyjdzie. Piątka za inicjatywę
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    pracownik•19 września 2016 o 14:07

    Miasto powinno zastosować większe zniżki w opłatach i podatkach dla lokalnych firm często jednoosobowych małych interesów, które czasami funkcjonują na granicy utrzymania (sklepy, rzemieślnicy, itd.) Dajmy im odetchnąć bo za chwilę spotkamy się w PUP w jednej kolejce po zasiłek
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    Danielek•19 września 2016 o 12:32

    Ścieżki rowerowe! w innych miastach powstaje ich wiele i dzięki temu ludzie czując się bardziej bezpiecznie na drodze wybierają rowery zamiast aut. Zmniejsza się ruch samochodowy i znów staje się bezpieczniej. Pozdrawiam wszystkich kochających dwa kółka
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    Łonor•19 września 2016 o 12:08

    Nie popieram PP!
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    aaaŁonor•19 września 2016 o 18:24

    A ja jak najbardziej. Burmistrz nie będzie mógł sie wycofać z pomysłów mieszkanców na zmiany w Jaworze, bo sam proponuje by wyzwolili swą energię. No i wyzwalają, ale nie dzieki inicjatywie  burmistrza , i radnych nienależacych do jego klakierów.
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    obserwator miejski•19 września 2016 o 08:22

    Sebastian- żądać pisze się przez "ż". A poza tym super akcja. Uważam, że przy okazji powinno się tez przypominać mieszkańcom obietnice obecnego burmistrza. Bo ba razie - poza wyjątkami - coś nie widać żadnych sukcesów.  Panowie Wieczorek i Kowalczyk tak trzymać. A na sesji trzeba przypominać burmistrzowi, że to już minęły dwa lata jego kadencji.
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    Sebastianobserwator miejski•19 września 2016 o 11:49

    Tak " ż" emocje były przy pisaniu.
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    wyborca z ul. Rejaobserwator miejski•19 września 2016 o 09:12

    Przypominać o obietnicach powinni wszyscy radni a jest ich chyba powyżej 20 w tej radzie, a nie tylko dwóch. To że się Ci dwaj nie boją się zabrać głosu to dobrze, ale gdzie jest reszta radnych, przecież też zostali wybrani aby reprezentować mieszkańców.

    
    6
    Lubię to: 6
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Przypominać o obietnicach powinni wszyscy radni a jest ich chyba powyżej 20 w tej radzie, a nie tylko dwóch. To że się Ci dwaj nie boją się zabrać głosu to dobrze, ale gdzie jest reszta radnych, przecież też zostali wybrani aby reprezentować mieszkańców.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    Trakwyborca z ul. Reja•19 września 2016 o 11:07

    ...a reprezentują komitet Bery...
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    była nauczycielka•19 września 2016 o 08:09

    Nie miałam możliwości być wtedy na rynku i porozmawiać z tymi ludźmi choć słyszałam wiele dobrego. Ze swej strony proponuję więcej środków przekazać dla organizacji, które zajmują się dziećmi w szkołach i poza nimi, rozwijają zainteresowania, integrują, budują więzi, bo niestety obserwuję że dzieci coraz mniej chętnie przebywają ze sobą, znacznie mniej rozmawiają, nie mają tylu wspólnych pasji i zabaw, co niestety na stare lata przeradza się w odizolowanych dorosłych, którzy nie potrafią porozmawiać ani z rodziną ani z sąsiadami
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    ZYGMUNT•18 września 2016 o 20:13

    Jako wieloletni mieszkaniec Jawora proszę o ujęcie remontu zamku bo ten obraz nędzy i rozpaczy przenosi nas w lata 50te dwudziestego wieku
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    AlojzyZYGMUNT•19 września 2016 o 12:10

    Poprzedni burmistrz zaczął remont wymienijąc część dachu. Ale dla obecnego to chyba za wysokie progi niestety.
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    mądryAlojzy•25 września 2016 o 23:36

    Do rozjemcy
Bera przegra następne wybory
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    TymekAlojzy•25 września 2016 o 23:34

    Masz rację Alojzy
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    DawidZYGMUNT•18 września 2016 o 22:55

    Oby udało sie  choć zacząć to by bylo super. Jeśli ta akcja miałaby w tym pomóc to jestem za i popieram
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    swdf•18 września 2016 o 19:28

    PIS, KUKIZ, PP nawet Korwin.
koniec z komuno-liberalnym układem .. wodzirej stawia się w PUP
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    Zula•18 września 2016 o 17:43

    Też szczerze popieram kandydaturę P.Kowalczyka na przyszłego burmistrza. Mam nadzieję, że zechce kandydować. Takich ludzi nam potrzeba przy władzy - mądrych i pracowitych.
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    A ja nie popieram kandydatury Kowalczyka uważam, że Laskowski jest lepszy o niebo od nieg
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    Rozjemca - pycha kroczy przed upadkiem!
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    RozjemcaAgata•20 września 2016 o 20:32

    Panowie z PP jesteście kolegami , nie kłóćcie się na forum. Zdecydujcie we własnym gronie który dostanie z Was baty w wyborach od Bery!
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    Marcin•18 września 2016 o 17:09

    Bardzo podoba mi się to co robi radny Kowalczyk. To prawdziwy samorządowiec. Dużo pracuje społecznie na rzecz swojego osiedla i okręgu, a do tego jeszcze zajmuje się najważniejszymi problemami dla całego miasta. Mam nadzieję, że zdecyduje się wystartować na burmistrza, bo kogoś takiego na tym stanowisku potrzebujemy.
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    Radny Kowalczyk znowu nie robi aż tak dużo nie przesadz
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    KiniaFranek•21 września 2016 o 17:30

    Bardzo się stara robić dużo, przynajmniej walczy o różne rzeczy, nie zawsze wychodzi bo władza nie spełni wszystkiego co chce dla mieszkańców. Byłoby zbyt pięknie! A nawet gdy już uda się mu coś wywalczyc to i tak zasługa zostaje przypisana komu innemu. Taki mamy klimat. znam ich z osiedla, śledzę stronę forum osiedla Ciekawa jestem czy jakiś radny i jego żona z takim zaangażowaniem i to bezpłatnie zajmuje się obcymi dziećmi i młodzieżą jak oni. Podziwiam ich za to. Nigdy p. Krzysztof nie odmówi rozmowy mieszkańcom,  wysłucha i stara się coś w tym temacie załatwić. A czy ktoś wie - jestem ciekawa czy wymienione zostaną te rury co ciągle pękają koło gospodarstwa jak się na osiedle marysienki jedzie. Panie Krzysztofie coś wiadomo?
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    AutorinioMarcin•19 września 2016 o 12:26

    No pięknie się popisałeś. Masz szansę na stanowisko rzecznika albo prezesa jakiejś spółki jak wygra wybory...
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    Czy raczej mowisz  o ostatnich zmianach kadrowych w gminnych spółkach? Przydałby się jakiś ciekawy artykuł o tych wydarzeniach.
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    Bardzo ładny artykuł promocyjny :) ale chyba nie taka jest rola dziennikarza
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    jaworzanka:)•18 września 2016 o 17:47

    Rolą dziennikarza jest pokazywanie min,pozytywnych działań dla środowiska, w którym gazeta wychodzi. Nie ważne kogo dotyczą, a p.Kowalczyk jest w naszym mieście najbardziej rozpoznawanym radnym jeśli chodzi o różnego rodzaju inicjatywy.
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    yyy•18 września 2016 o 15:51

    ciekawe jeszcze pod którą "nie gminną" inwestycją "PEŁOWCY z EB" będą się podpisywać ?
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    zastanawiam się , co trzeba mieć w tej głowie , aby tak ludzi na ulicy zaczepiać  i nagabywać  .. czy chęć zdobycia władzy i pieniędzy potrafi przyćmić poczucie własnej wartości i godności .. obiecanki cacanki , a poźniej wszyscy ręce rozkładają..  powinni karać  polityków , za niedotrzymywanie obietnic  , może wtedy by to ich czegoś nauczyło .
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    A mnie to nie przeszkadza, jak chcą to niech pytają do bólu, ważne aby rozmawiać na konkretny ważny na temat i aby te rozmowy przerodziły się lub zmobilizowały do działania. Pozdrawiam
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    Ulkagość•18 września 2016 o 22:30

    Śmieszy mnie ten komentarz, gdyż jeszcze 2 lata temu kandydaci ze zwycieskiego komitetu  w Jaworze sami tak dzialali, spotykali sie, przekonywali, a dzis ich zwolennicy mają pretensje i uwagi do takich samych metod jakie zastosowali inni Jaworzanie. Jestem przekonana ze bycie blisko ludzi zawsze bedzie docenione.
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    Panie "gościu" głupio gadasz.
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    xxx•18 września 2016 o 14:45

    oczywiście i dziwnym trafem zawsze będzie się można podpiąć pod czyjś sukces, że się o to "zabiegało" proponuję zapamiętać mój wpis! zobaczycie, że jak zostanie zrealizowana kolejna inwestycja to zaraz się znajdzie " ten który niby zabiegał"- żenada, żenada.
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    Faktycznie łatwo się podpisywać pod sukcesami Urbańskiego...oj bardzo łatwo!
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    to się nazywa socjotechnika
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    Sebastian•18 września 2016 o 13:43

    Po co ten cyrk z wsluchiwaniem sie w glos mieszkancow. Przed wyborami obiecali co zrobia dla nas i co? Niech kazdy wybrany przez Nas mieszkancow burmistrz ,radny itd spelnia swoje obiecanki ,a wtedy bedziemy widziec ,ze wladza dba o Nas. Uwazam, ze powinnismy My mieszkancy rzadac ,aby co roku wlodarze rozliczali sie ze swoich obietnic przed wyborcami.

    
    5
    Lubię to: 5
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Po co ten cyrk z wsluchiwaniem sie w glos mieszkancow. Przed wyborami obiecali co zrobia dla nas i co? Niech kazdy wybrany przez Nas mieszkancow burmistrz ,radny itd spelnia swoje obiecanki ,a wtedy bedziemy widziec ,ze wladza dba o Nas. Uwazam, ze powinnismy My mieszkancy rzadac ,aby co roku wlodarze rozliczali sie ze swoich obietnic przed wyborcami.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    PPSebastian•18 września 2016 o 17:52

    Ponieważ władza nic nie robi, to "Porozumienie Prawicy" stara się pokazać, że ich "interpelacje" są oparte o rozmowy i propozycje mieszkańców. Może wtedy Bera się nie będzie mógł wypiąć na doprowadzenie do realizacji tych pomysłów.
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    Wybór jest prostyPP•21 września 2016 o 19:12

    Misiek pożyjemy zobaczymy. A i dodam że ten "chłopiec" uzyskał najlepszy wynik wśród wszystkich radnych. I w pełni na niego zasłużył!!
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    MisiekPP•19 września 2016 o 12:06

    Kowalczyk phi... Żeby temu chłopcu udało się chociaż 15% przekroczyć. Nie popieram!
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    MisiekPP•19 września 2016 o 11:51

    PP miało na takie zabiegi swoje 12 lat i nie wpadli wtedy na pomysl słuchania mieszkańców.
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    co ty p***** co roku po co ? kadencja trwa 4 lata
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    wDB•18 września 2016 o 12:54

    Boże , widzisz i nie grzmisz !! 12 lat ,tak 12 lat rządziliście Jaworem i powiatem samodzielnie doprowadzając to miasto do ruiny.Porównajcie jak dzisiaj wyglada Boleslawiec, Strzegom czy Środa Śląska .Dynamiczny rozwój tych miast nastąpił właśnie  wtedy jak WY sprawowaliście władze samodzielnie i ludzie wam tego nie zapomną.Przecież to jest jakaś paranoja , naprawdę po tylu latach nie wiecie jakie sa potrzeby mieszkańców Jawora? PS Cierpliwie czekam na podsumowanie 1/2 kadencji obecnego burmistrza .
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    do wDB - głupio gadasz. Miasto na pewno lepiej wygląda niz kiedykolwiek wyglądało i to nie dzieki obecnej władzy.
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    gustawwDB•18 września 2016 o 16:58

    Halo halo. Chyba ktoś zapomniał, że z tych 12 lat Urbański samodzielnie rządził tylko 4 lata. A 8 w koalicji z rządzącą dziś miastem PełO...
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    NieEBwDB•18 września 2016 o 14:53

    Faktycznie Krzysztof Kowalczyk jest radnym już 12 lat! Spokojnie uwolnij energię i wszyscy zobaczymy bum cywilizacyjny :))))

    
    6
    Lubię to: 6
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Faktycznie Krzysztof Kowalczyk jest radnym już 12 lat! Spokojnie uwolnij energię i wszyscy zobaczymy bum cywilizacyjny :))))
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                
    nie PełOwiecwDB•18 września 2016 o 13:57

    PO z EB rządzi juz 2 lata w Jaworze i co ? pare klombów pare koszy na śmieci i bród w całym mieście ( suche drzewa, kupa śmieci, odrapane tynki, dziurawe chodniki) i to jest "uwolnienie energii" ! gdzie obiecane inwestycje gdzie boisko w gimnazjum nr 1 gdzie basen, gdzie hala widowiskowo-sportowa gdzie darmowa komunikacja itd panie "wDB"  tak winny jest Urbański a może Tomczak i jeszcze Węgiel a może jeszcze Białek .
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    Pełowiec , weź coś na uspokojenie i jeszcze raz przeczytaj ostatnie zdanie ktore napisałem.Dzisiejszy  artykuł  jest o radnych  Porozumienia Prawicy  więc o nich piszę.O rządach Bery napiszę wtedy jak będzie podsumowanie jego połowy kadencji, i wcale nie zamierzam go oszczędzać.
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    moim zdaniem na szczęście dla mieszkańców coś drgnęło w Jaworze i nie się temu zaprzeczyć więc przestań nieustannie krytykować.
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    mieszkaniec•18 września 2016 o 11:40

    Jacek Wieczorek, a nie Krzysztof Kowalczyk!!! Zdecydowanie mądrzejszy, rozważniejszy i poważniejszy kandydat na burmistrza !!!
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    Andrzejmieszkaniec•18 września 2016 o 12:02

    Zgadzam się PP ma kilku dobrych kandydatów i to tak zastanawia wielu niedowiarków. A przyłączają się kolejni zdolni, młodzi z chęcią do działania i naprawy Jawora
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    burmistrza już wybraliśmy!! więc traktuje twój wpis w połowie kadencji jako nieudaną formę propagandy
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    Timi•18 września 2016 o 11:16

    Widziałem, widziałam i pochwalam. Blisko ludzi
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    Marzena•18 września 2016 o 10:19

    Remonty kamienic to jest ważne dla wizerunku miasta. Odwiedza nas wiele wycieczek turystycznych, ludzie spacerując, oglądają i podziwiają Jawor, ale też komentują że wiele kamienic wygląda jakby miałby one się za chwilę zwalić na przechodnia. Przykład; tynk nad filarami patrząc na przeciw JOK - jeden długi ciąg sypiącej się elewacji. Proszę o prosty, przejrzysty program rewitalizacji starej zabudowy, gdzie mieszkańcy i wspólnoty mogłyby się w to włączyć. Inne miasta mogą to dlaczego Jawor nie miały dać rady. Nawierzchnia ładna, równa a to co u góry to ...
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    Uczestnik•18 września 2016 o 10:04

    Brałam udział w akcji młodych radnych z PP i jestem pełna uznania dla całej Trójki,  potrafią i słuchać i rozmawiać, znają się na sprawach miasta i jego potrzebach. Akcja świetna!  Warta powtórzeń!
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    Mieszkanka•18 września 2016 o 09:56

    Super inicjatywa! Praca a nie pr !!!!
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    czytelnik•18 września 2016 o 09:18

    Obiektywnie patrząc na miniony okres a na dwa ostatnie lata to dwa różne światy. Remont nawierzchni rynku, termomodernizacja szkół np sp 5 i budowa w tym miejscu sali dla Victorii Jawor, remonty dachów kamienic, remonty ulic np. Moniuszki czy ten dzielnicy po prawej stronie jak się wyjeżdża z Jawora, itd, itd. A od 2 lat niestety mamy tylko skwerki, wiaty, zdjęcia, filmy, gazety i to wszystko bez wsparcia z zewnątrz. Gdzie zmierzasz Jaworze?
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    Steniaczytelnik•18 września 2016 o 09:38

    Mam podobne odczucia i spostrzeżenia . Ale wracając do meritum - Akcja fajna, bo wreszcie ktoś chce pytać Jaworzan na czym im najbardziej zależy.
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    Tomek•18 września 2016 o 08:37

    Krzysztof Kowalczyk na Burmistrza!
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    Widz sceny politycznej Jawora•18 września 2016 o 08:34

    Najłatwiej jest siedzieć w ławie radnego i zajmować się wspomnieniami Burmistrza Urbańskiego (często zakłamanymi). To jednak nie wystarczy,  aby rządzić 3 kadencje. Krzysztof Kowalczyk  byle tak dalej!
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    obiektywnyWidz sceny politycznej Jawora•18 września 2016 o 08:46

    Kowalczyk będzie nareszcie dobrym burmistrzem !!!
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    WIDZWidz sceny politycznej Jawora•18 września 2016 o 08:43

    "Stety" ale poprzedni burmistrz wykonał dużo inwestycji za wiele milionów a obecnego burmistrza - specjalisty od pozyskiwani środków unijnych interesuje jedynie PIAR i robienie zdjęć przy kwiatkach itp widzu sceny politycznej. A srodków unijnych - "ZERO"
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    Barbara•18 września 2016 o 07:57

    Świetna inicjatywa i pomysł a Krzysztof Kowalczyk to materiał na gospodarza jakiego nie mieliśmy od lat
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    stary•18 września 2016 o 01:10

    Tak powinno wyglądać kształtowanie budżetu. Tylko rządzący zazwyczaj boją się konfrontacji z mieszkańcami, bo upominaliby się o niespełnione obietnice...
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    lans i nic woęcejstary•18 września 2016 o 07:54

    Zgadzam się z Tobą, bo nikt inny nie miał aż tak dużej szansy wdłuchać się w głos mieszkańców jak PP rządząc tyle lat. Nawet robili sondarz i wtedy mieszkańcy chcieli basen otwarty remontować ( który został zamknięty za czasów ich rządzenia), ale nic z tego nie wyszło. Śmieszne jest to, że rządząc tyle lat nie zrobili nia a będąc w opozycji mają tak genialne pomysły, mieli szansę na ich realizację i jej nie wykorzystali. No chyba, że już się kampania zaczyna....
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    Marcinlans i nic woęcej•18 września 2016 o 17:08

    Bardzo podoba mi się to co robi radny Kowalczyk. To prawdziwy samorządowiec. Dużo pracuje społecznie na rzecz swojego osiedla i okręgu, a do tego jeszcze zajmuje się najważniejszymi problemami dla całego miasta. Mam nadzieję, że zdecyduje się wystartować na burmistrza, bo kogoś takiego na tym stanowisku potrzebujemy.
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    gustawlans i nic woęcej•18 września 2016 o 17:05

    Byli tam gdzie współrządząca dziś miastem PełO. Bo wtedy PełO też przez dwie kadencje współrządziła z Urbańskim. Teraz zmiana polega na tym że mają swojego burmistrza i współrządzą z SLD...
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    do Ewylans i nic woęcej•18 września 2016 o 09:10

    Ewo masz racj3, trzeba się domagać realizacji obietnic od wszystkich, tylko śmieszy mnie, że ludzie, którzy rządzili tyle lat budzą swoją kreatywność dopiero jak są w opozycji ;) pytam a gdzie byli tyle lat z basenem jak mieli wszystkie narzędzia w rękach?
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    Ewalans i nic woęcej•18 września 2016 o 08:39

    Czekamy na realizację obietnic wyborczych radnych EB i włodarza -wtedy Jawor będzie samowystarczalnym miastem!
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    młody•18 września 2016 o 01:01

    Tylko szkoda że przez tyle lat nie słuchali mieszkańców.
Woleli remontować parki niż dać młodym prace. Dlatego teraz zamiast Jawor - Miasto Chleba Miasto Pokoju powinno się mówić Jawor - Miasto bez przyszłości.
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    Daruśmłody•18 września 2016 o 10:24

    młody co ty wypisujesz? Dbano w miarę możliwości o cały Jawor, szkoły, drogi a Park wygląda obecnie całkiem nieźle. Nie chcesz to nie spaceruj, siedź przed kompem i narzekaj na poprzedników, tylko w którymś momencie obróć się i powiedź szczerze ile udało się zrobić rękoma Jaworzan, bo to nikt inny nie wykonał tylko mieszkańcy tego miasta
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    Ja1młody•18 września 2016 o 08:40

    Uwolnijcie energię-będzie przyszłość!
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